

040

041

hd 320 MS-8

Impulse sealing device

Medicine, rehabilitation,

geriatric medicine

Silber

hd 320 MS-8

Impulssiegelgerät

Medizin, Rehabilitation, Geriatrie

Silber

Jury

Das Gerät ist einfach gelöst. Es ist klar und übersichtlich gestaltet, solide gebaut, robust und funktional, einfach zu reinigen und funktional, easy to clean. Easy to use. Gives very well in modern practices, surgeries and laboratories.

Judges panel

The appliance has been designed well. It is clearly structured, sturdy built, robust and functional, easy to clean. Easy to use. Gives very well in modern practices, surgeries and laboratories.

Mit dem Impulssiegelgerät werden Sterilbarriersysteme (SSS) in Arztpraxen, Kliniken und Labors manuell versiegelt. Durch seine kompakte Bauweise ist das Gerät ideal für kleinere Einrichtungen.

Punktsches und praxisgerechtes Design, präzise Funktionalität, hochwertige und robuste Materialien – Kunststoff, Aluminium und Edelstahl – sowie höchste Sicherheit machen es zum perfekten Begleiter für die tägliche Praxishygiene.

Die einfache und klare Gestaltung fügt sich optimal in das anspruchsvolle Ambiente moderner Arztpraxen, Labors und Kliniken ein. Das Design und die Anlage der Bedienelemente sind auf ergonomisch optimale Handhabung abgestimmt, um die Arbeitsprozesse in der Instrumentenaufbereitung maximal zu vereinfachen und komfortabel zu machen.

Deshalb neigt sich das Gerät dem Benutzer entgegen. Die Instrumentenversiegelung wird somit erleichtert, ein zusätzlicher Ablagstisch wird nicht benötigt. Die Folienrolle wird einfach in eine breite Mulde eingelegt und automatisch positioniert. Bis zu drei Rollenformate haben nebeneinander Platz. Dadurch kann ohne weitere Handgriffe schnell auf ein anderes Format gewechselt werden. Der großzügige Bügelgriff garantiert einen gleichmäßigen Anpressdruck und somit maximale Verschlussicherheit. Das Gerät kann von Rechts- wie Linkshändern gleichermaßen bedient werden.

This impulse sealing device is used to manually seal sterile barrier systems in surgeries, clinics and laboratories. Its compact design makes it ideal for smaller premises.

Its point and practical design, precise functionality, high-quality and sturdy materials – plastic, aluminium and stainless steel – and the high level of protection it provides make it the perfect companion for everyday medical hygiene.

Its simple and clear design allows it to harmonize perfectly with the sophisticated atmosphere of modern surgeries, laboratories and clinics. Its design and the arrangement of the controls are geared to the highest ergonomic standards, in order to make the process of preparing instruments as simple and convenient as possible.

This is why the appliance is inclined toward the user. As a result, the instrument sealing process is easier, with no need for an extra side table. The roll of plastic film is simply inserted into a wide recess and automatically positioned. There is enough room for as many as three different sizes of roll next to each other. This allows a quick shift to a different size without any further work steps. The generously proportioned curved rail guarantees that pressure is applied evenly, and thus ensures an absolutely secure seal. The appliance can be used by both left- and right-handers.



Hersteller / Manufacturer
Hawo GmbH
D-74847 Oberrhein

Design / Designer
Berkel Design
Olaf Berkel
D-60318 Frankfurt

Vertrieb / Distributor
Hawo GmbH
D-74847 Oberrhein

Focus Open

Design Center
Stuttgart

